

Referat af Afd. 4's bestyrelsesmøde d. 24. juli 2018 kl. 14.00

Fremmødt var Glenn Leon Kure, Preben Orbe og Holger Pii.

Pkt. 1, blev vendt og drejet, men vi blev enige om, **at dette punkt skal med på dagsordenen på beboermødet d. 4. sept. 2018!**

Vi er meget langt fra at kunne gennemskue dette projekt! Som følge deraf, ønsker vi på beboermødet, at få en fuldkommen og gennemgående orientering vedr. dette projekt, således at alt bliver lagt frem på dette møde så vi kan få en endelig afgørelse ved en skriftlig afstemning, efter at beboerne indbyrdes har fået ca. 15 min. til at vurdere og drøfte projektet!

Pkt. 2 Drøftede vi også, men vi kom ikke til nogen klar afgørelse, da dette jo er et punkt i Vedligeholdelsesreglementet V pkt. 5 og 6, og som følge deraf er det vel Hovedbestyrelsens opgave at få dette realiseret! Hertil kommer også flisearealet mellem lejemålene, hvor der for nogle lejemåls vedkommende er meget ukrudt i fugerne!

Pkt. 3 Her drejer det sig om at få ændret punktet til at: "Afdelingsbestyrelsen har besluttet at suppleanter deltager i afdelingens møder"! Dette blev godkendt!

Pkt. 4 Formanden ønsker at deltage på et kursus i "Beboerkommunikation" og dette blev godkendt af bestyrelsen!

Mødet sluttede kl. 15.30

På bestyrelsens vegne

Glenn Leon Kure